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Dato: 18.04.2024 Vår ref: 23/11094-11    
 
 
Møtedato 18.04.24 Tid 19:00 
Sted Fana menighetssenter Saksnr. 19-25 
   
Disse møtte Christer Olsen, Rune Kroken, Arne Grostøl, Marita Børve, Stein Rune 

Ottesen, Lars Kongsvik, Marit Nøkling Prestholt, Lindbjørg F. Hope, Toril 
Smedsvik, Marianne Sverdrup Nordby, Aage Mjeldheim, Ingrid Fluge-Hole 

Forfall Rikke Bergflødt, Bjørg Nordås, Gerd Døskeland 
Ellers møtte  
Møteleder Rune Kroken 
Merknader  

 
 
 
 
Rune Kroken Ingrid Fluge-Hole 
Menighetsrådsleder Daglig leder 
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Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

Saksnr. Sakstittel: 
19 /24 

Godkjenning av innkalling og saksliste  
Saksliste inkl. vedlegg. 
 
Vedtak:  
Fana menighetsråd godkjenner innkalling og saksliste til møte 03/24, 18.04.24. 
 

 20/24 
Godkjenning protokoll møte 02/24 
Protokoll ble godkjent via utsendelse på e-post med frist for tilbakemelding 
03.02.24. 
 
Vedtak:  
Protokoll møte 02/24 godkjennes. 
 

21/24 
Redaktør menighetsbladet 
Ingrid Fluge-Hole skal ikke redigere bladet mer ettersom BKF har gitt klare 
føringer for dette. Alternativene er da: 1) ekstern betalt redaktør. 2) frivillig 
redaktør, evt. fra SR. Aage redegjør for hva en ekstern redaktør vil koste. 
 
Vedtak:  
Arne Grostøl overtar som ny redaktør for resten av 2024. 

Soknerådet noterer seg at Rune Kroken er åpen for å overta vervet for 2025.  

22/24 Planlegging av menighetens årsmøte 21.04.2024 
Ytrebygda kirke, etter gudstjenesten.  
 
Vedtak:  
Rune Kroken lager forslag til agenda som gjennomgås i møtet.  
Følgende praktiske oppgaver må fordeles: 
 
 

23/24 Røyking-forbudt skilt ved kirkene 
Det er ytret ønske om å få opp «røyking forbud»-skilt utenfor inngangene til 
kirkene og menighetssenteret, samt bosspann.  
Tilbakemelding fra Gravplass er:  

Flott at dere tar initiativ til å skåne omgivelsene for røyk og sneiper. 
For gravplassen sin del så har vi ikke planer om å sette opp "røyking forbudt skilt" 
ettersom det ikke er hjemmel for å forby røyking på åpent areal. 
Når det gjelder inngangsparti ved byggingene så er situasjonen en annen, her er 
røykeloven nylig endret 
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirekto
ratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-
roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e
7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0
%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJ

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
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Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

QIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pn
klc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0.  
Her kan dere sette opp skilt dersom det er ønskelig. Begge byggene på Fana har sin helt 
spesielle utforming og dermed et krav om verdighet, så kanskje en må være forsiktige 
med skilting. Etter hvert vil også normene for røyking endre seg og forhåpentlig forstår 
røykerne at røyken er til sjenanse for omgivelsene.   
 
Med vennlig hilsen 
  
Inghild Hareide Hansen 
gravplassjef  
 
Soknerådet bes ta stilling til hvorvidt det skal settes opp skilt og bosspann i 
tilknytning kirkene og menighetshus. 
 
Vedtak: 
Daglig leder ordner et flyttbart, hyggelig skilt som kan settes utenfor kirken ved 
behov (primært til seremonier). 
 

24/24 Medarbeiderfest for frivillige 
Under stabsdag 03.04.24 diskuterte staben ønske om å arrangere en årlig fest for 
samtlige frivillige i Fana sokn.  
Ca. pris 15 000 (mat og kanskje underholdning) – litt avhengig av deltagelse. 
Ingrid og Åshild har meldt seg til å sitte i komite, men trenger godkjenning fra 
soknerådet på å bruke penger på dette. 
Det er i budsjett 2024 satt av kr 20 000,- i bevertning på soknerådet. Så langt i år 
er det til orientering brukt kr 2158,-. 
  
Vedtak:  
Soknerådet støtter forslaget. Eventuelle justeringer på kostnad for bevertning for 
soknerådet kan behandles i neste budsjettrevidering. 

25/24 Orienteringer 
- Nytt fra sokneprest: Kari er tilbake fra august, det er ikke avklart hvor stor 

stillingsprosent, men vi gleder oss veldig!  
- 16. juni blir det vigsling av Trygve Nesse i Fana kirke klokken 19:00. Her 

blir det stor kirkekaffe, hvor soknerådet har ansvar for servering.  
- Nytt fra soknerådsleder: oppfølging av 

gudstjenesteutvalg/menighetsutvalg. Mye god dialog og motivasjon. 
- Orientering om Prosjekt Portugal: det blir program 07.-09. juni. Innspill om 

å invitere Kirkevoll skolekor/andre kor inn til dette.  
- Nytt fra staben/daglig leder: ny projektor i Fana kapellsal. Messehagler i 

Fana kirke. Ny vikar for Vera kommer i morgen.  
- Nytt fra Fellesrådet 
- Nytt fra KFUK-KFUM Fana. Vårslipp utgår.  

 
Protokollen sendes: menighetsråd, staben, prost og Bergen kirkelige fellesråd 
 
 

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Ftema%2Ftobakk-royk-og-snus%2Froykeloven-regler-om-roykeforbud%23roykfrieinngangspartier&data=05%7C02%7Cif669%40kirken.no%7Cc32e7feb6e2d42a6673c08dc219ae122%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638422196275199476%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=x2zUSwf5Pnklc4atg36gdgabOsEfzOYLGrm9zY1L%2BZo%3D&reserved=0
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Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

Notat fra diskusjon i starten av møtet: 
- Lyd i Fana: fungerer svært blandet, avhenger av hvem som snakker og hvor man 

sitter i kirken. Svært uheldig at man ikke får med seg det som blir sagt i kirken. Ingrid 
henter inn priser på lydkonsulent. Også høre med BKF om hva de kan bidra med. 

- Offer i Fana sammenliknet med Birkeland og Skjold er betydelig lavt. Mer 
informasjon om offermottaker og når man skal gi offer på gudstjenestene. Si mer om 
hva mottakermålet er, også når det er offer til oss selv. Tips fra Lars: kun 
musikkinnslag i stedet for salme når det er offergivning, det gjør det tydeligere. 
Vippsnummer må tydeligere inn i programmet. Henge opp vipps-nummeret under 
salmetavlen. Tekstleserkurs er også noe som bør vurderes. Lengre forspill for å gi 
rom for å gi kan også være en idé.  

- Kommentar fra sak 14/24: Hvor skal «Beileren» henge i kirken? Her må det gjøres 
en avklaring på hvor det kan henges opp, så må saken gjerne behandles på nytt i 
neste møte.  

 
 
 


